
Virum Brolaug 
 

1 
 

 

 

Referat fra den stiftende generalforsamling i Virum Brolaug den 23. 

oktober 2014 i Virum Skoles kantine 
 

Der var mødt 18 borgere. 

Hans Nielsen bød velkommen og redegjorde kort for baggrunden for den stiftende 

generalforsamling.  

Der var herefter en drøftelse af broernes placering langs kysten og af kommunens pleje af arealerne 

langs kysten. Broerne er placeret midt på kyststrækningen i Furesøparken og i Parken Furesøvej 

125B for at minimere generne for de tilstødende grundejere. I Furesøparken vil det som i dag fortsat 

være muligt at søsætte kanoer og kajakker fra spejdernes bro. Plejen af arealerne langs kysten tages 

op med kommunen, når broerne er etableret.  

Det er planen, at broerne kun skal ligge 20 cm over søens middelvandstand for at give en tæt 

kontakt til vandet og af hensyn til kajakroerne. Bestyrelsen vil på baggrund af drøftelsen undersøge, 

hvordan broernes afstand til vandet vil blive sammenlignet med eksisterende broer langs kysten. En 

af de tilstedeværende gjorde opmærksom på, at der måske kan etableres et samarbejde med de 

lokale spejdere om tilsyn af broerne m.v. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 

Uffe Thorlacius blev valgt til dirigent. 

Hans Nielsen blev valgt til referent 

 

2. Fremlæggelse af forslag til foreningens navn, formål og medlemskreds (§ 1-3) 

Dirigenten redegjorde for forslagene. Der var ingen bemærkninger. 

 
3. Vedtagelse af foreningens navn, formål og medlemskreds (§ 1-3) 

Forslagene til § 1-3 blev vedtaget uændret. 
 

4. Fremlæggelse af forslag til foreningens øvrige vedtægter (§ 4-11) 

Dirigenten redegjorde for forslagene. Det blev foreslået, at der foruden bestyrelsen kunne 
etableres arbejdshold valgt for 1 år ad gangen, der kunne have som opgave at stå for isætning 

og optagning af broerne. Der var stor tilslutning til forslaget, men det indføjes ikke i 
vedtægterne. 
Der var enighed om, at foreningen skal have et tæt samarbejde med grundejerforeningerne, og 

at referater fra bestyrelsesmøderne udsendes med mail til de medlemmer, der ønsker dette. De 
skal blot anmode om det i en mail til virum.brolaug@gmail.com. 

Det blev foreslået, at ”Indbetalingskort udsendes” ændres i § 9 til ”Opkrævning af kontingent 
udsendes”, da foreningen ikke vil benytte girokort, men oprette en bankkonto, som 
kontingentet kan overføres til. 
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5. Vedtagelse af foreningens øvrige vedtægter (§ 4-11) 

Forslagene til § 4-11 blev vedtaget med den ændring i § 9, at ”Indbetalingskort udsendes” 
ændres til ”Opkrævning af kontingent udsendes” 

Det blev desuden besluttet, at vedtægterne ikke underskrives af hele bestyrelsen men kun af 
dirigenten. 
 

6. Fastsættelse af kontingent for 2015 

Det blev vedtaget at fastsætte kontingentet til 100 kr. 

 
7. Valg af bestyrelse og 2 suppleanter til denne 

Til bestyrelsen blev valgt følgende 7 medlemmer: 

• Esben Købke 

• Ole Stangegaard 

• Jesper Andersen-Rosendal 

• Lars Fenger 

• Uffe Thorlacius 

• Lars Wodschow 

• Hans Nielsen 
 
Som suppleant blev valgt: 

• Ole Sjødahl 
 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Ib Johannesen blev valgt som revisor. 
Der blev ikke valgt nogen suppleant. 

 
9. Evt. 

Der blev spurgt til tidspunkterne for de årlige isætninger og optagninger af broerne. 

Initiativtagerne mente, at udgangspunktet indtil videre er isætning omkring den 1. april og 
nedtagning omkring den 1. november – dog afhængigt af vejr og vind samt vejrudsigter og 

andre forhold. 
 

Referent: Hans Nielsen 

 

 

 


